
Møtebok Fauske Kommune  

   

DRIFTSUTVALG 
 

Møtedato: 27.05.2015 Fra kl. 10:00 Til behandling: Sakene 020/15 - 025/15 

Møte nr: 4/2015 Til kl. 12:50 Møtested: Administrasjonsbygget, kantina 

 

 

TILSTEDE PÅ MØTET: 

Medlemmer: 

Arnt Pedersen, Anne Grethe Lund, Hilde Dybwad, Ole Tobias Orvin, Erling Skagen, Jørn Stene, Mailen F. 

Toften. 

 

Varamedlemmer: 

Åshild Uhre. 

 

Andre: 

Kommunalsjef stab, daglig leder Fauske Eiendom KF, FDVU-leder Fauske Eiendom KF, enhetsleder skole, 

enhetsleder barnehage, økonomisjef, regnskapssjef, formannskapssekretær. 

 

 

UNDERSKRIFTER: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 

 

Fauske 27.05.15 

 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

Arnt Pedersen 

utvalgsleder 

representant representant 

 

Protokollen er godkjent av driftsutvalget i møte nr            den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

Utskrift er foretatt den  27.05.15  

 

MERKNADER: 

 

Det var ingen merknader til innkallinga. 

 

Det innkalles til ekstraordinært driftsutvalgsmøte 10. juni. 

 

Tema: Fauske Eiendom KF v/daglig leder Odd Arve Horsdal og FDVU-leder Trond Heimtun. 

 

Merknader til dagorden: 



 Hilde Dybwad (AP): 

1. Ber om status ang. tilbakebetaling av midler fra private barnehager 

2. Rus/psykiatri. Hvordan er det tenkt videre? 

 Erling Skagen (AP): 

Vikarer helse og sosial. Drastisk nedgang i dette året. Hvorfor nedgang? 

 Jørn Stene (FL): 

Hva er antall sykehjemsplasser i Fauske og er paviljong 9 med i dette tallet? 

 

Dagsorden med merknader ble enstemmig godkjent. 

 

Svar på spørsmål: 

Hilde Dybwad: 

1. Enhetsleder barnehage svarte. Gjelder 2,3 mill. fra 2013. 3-åringer ble beregnet som små hele 

året. Fra 2013 ble 3-åringer beregnet som store fra høsten, etter klagesak fra PBL. De ikke-

kommunale barnehagene har fått utbetalt for mye. PBL mener de har mottatt midlene i god tro 

og ønsker ikke å betale tilbake.  

2. Kommunalsjef svarte. Prosess som pågår. Enda ikke ferdig. 

Erling Skagen: 

Kommunalsjef svarte. Vi ser nå resultatet av ressursplanlegging fra brukerkontoret. 

Jørn Stene:  

Kommunalsjef svarte. 82 plasser på langtid + 9 plasser på paviljong 9 + 10 plasser på korttid og 

rehabilitering. 

 

 

Orientering – Økonomimelding 1/2015 ved økonomisjef Kariann Sørdahl. 

 

 

 

Saksliste 

Sak nr.: Sakstittel: 

020/15 GODKJENNING AV MØTEBOK 

021/15 REFERATSAKER I PERIODEN 

022/15 ENDRING I FORSKRIFT OM FORELDREBETALING I BARNEHAGE 

023/15 RESTMIDLER KULTURSTØTTE 

024/15 FORSLAG OM NEDLEGGELSE AV KOSMO SKOLE 

025/15 KLAGE PÅ VEDTAK - STARTLÅN - UNNTATT OFFENTLIGHET MED 

HJEMMEL I OFF.LOVEN § 13 

 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   15/7774      

 Arkiv sakID.:   15/1535  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Driftsutvalget 
 

Sak nr.:    020/15 DRIFTSUTVALG Dato:  27.05.2015 

 

 

 

GODKJENNING AV MØTEBOK 

 

 
Vedlegg: Møtebok nr. 3/2015 

 

Sammendrag: 
 

Se vedlagte møtebok. 

 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 3/2015 godkjennes. 

 

 

DRIF-020/15 VEDTAK-  27.05.2015 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   15/7773      

 Arkiv sakID.:   15/1534  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  
 

Sak nr.:    021/15 DRIFTSUTVALG Dato:  27.05.2015 

 

 

 

REFERATSAKER I PERIODEN 
  

 

Sammendrag: 
 

 Dok.ID Arkivsak ID Brevdato    Avsender/Mottaker Tittel 

 15/6518 I 15/656 27.03.2015 Friluftsrådenes 

Landsforbund 

GRATULERER SOM EN 

FRILUFTSLIVETS ÅR 

KOMMUNE - 2015 

 15/6529 I 14/2076 24.04.2015 Fylkesmannen i Nordland PÅLEGG OM RETTING - 

FINNEID SKOLE - FAUSKE 

 15/6721 I 14/2671 29.04.2015 Helse og omsorgsavdelinga 

Fylkesmannen i Nordland 

ENDELIG RAPPORT - TILSYN 

FOLKEHELSE - FAUSKE 

KOMMUNE 

 15/7057 I 13/298 27.04.2015 Nordland Fylkeskommune OVERSENDELSE AV 

NORDLAND 

FYLKESKOMMUNES FORSLAG 

OM FREDING AV KLUNGSET 

LEIR, FAUSKE KOMMUNE, 

NORDLAND 

 15/7511 I 14/2748 12.05.2015 Helse- og miljøtilsyn 

Salten IKS 

TILSYNSBESØK STEMLAND 

GÅRDSBARNEHAGE - 

RAPPORT 

 15/7294 I 11/481 06.05.2015 Fauske Frivilligsentral ÅRSMØTEPROTOKOLL 2015 

 15/7295 U 06/1429 11.05.2015 Driftsutvalget BARNEVERNSTJENESTEN - 

MÅNEDSRAPPORT APRIL 2015 

 15/7298 U 11/2487 11.05.2015 Driftsutvalget ERFARING FRA 

BRUKERKONTORET FOR 

APRIL 2015 

 

 

 

 

DRIF-021/15 VEDTAK-  27.05.2015 
 

Referatene ble tatt til orientering. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   15/7531      

      Arkiv sakID.:   15/1493  Saksbehandler:  Inger-Lise Evenstrøm  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Driftsutvalget 
 

Sak nr.:    022/15 DRIFTSUTVALG Dato:  27.05.2015 

 

 

 

ENDRING I FORSKRIFT OM FORELDREBETALING I BARNEHAGE 

   

 
Vedlegg: 1) Endring i forskrift om foreldrebetaling i barnehage  

2) Informasjonsskriv fra utdanningsdirektoratet  

3) Søknadsskjema om redusert foreldrebetaling gjeldende for Fauske kommune  

 

Sammendrag: 
 

Kongen i Statsråd fastsatte fredag 17. april 2015 endringer i forskrift om foreldrebetaling i 

barnehage. Endringene gir en lavere foreldrebetaling for familier med lav inntekt, siden ingen 

husholdninger skal betale mer enn 6 pst. av inntekten sin på en barnehageplass. Inntekten det 

skal beregnes etter er skattepliktig kapital- og personinntekt. Endringene i forskriften trådde i 

kraft 1. mai 2015. 

 

 

Saksopplysninger: 

 

En ny nasjonal ordning for reduksjon av foreldrebetalingen ble innført fra 1. mai 2015. Den går 

ut på at ingen husholdninger skal betale mer enn 6 prosent av inntekten sin for en 

barnehageplass. Den nasjonale prisreguleringen av foreldrebetalingen er en minimumsordning. 

Kommunene står fritt til å tilby familier en lavere foreldrebetaling enn 6 prosent av inntekten, 

og/eller sette maksimalprisen lavere. 

Målet med forskriftsendringene er å innføre en bedre sosial profil på foreldrebetalingen i 

barnehage, og legge til rette for at flere får mulighet til å benytte tilbud om barnehageplass 

gjennom å senke prisen for familier med lav inntekt. 

 

Det er kommunen som barnehagemyndighet som har ansvar for denne ordningen, men 

endringene i forskriften omfatter både kommunale og ikke-kommunale 

barnehager. Kommunene bør informere foreldre om mulighet for å få reduksjon dersom man har 

lav inntekt, og om hvordan man kan søke for å få rett på reduksjon. 

 

Foreldrebetalingen skal beregnes ut fra husholdningens samlede skattepliktige kapital og 

personinntekt. 

Som en husholdning regnes ektefeller, registrerte partnere og samboere. Som samboere regnes to 

ugifte personer over 18 år som bor sammen, og som har bodd sammen i et ekteskapslignende 

forhold i minst 12 av de siste 18 månedene, eller har felles barn. Bor et barn fast hos begge 

foreldrene, skal foreldrebetalingen beregnes ut fra inntekten i husholdningen der barnet er 

folkeregistret. 

 



Den nasjonale reguleringen legger ikke føringer på hvordan kommunen innretter ordningen med 

tanke på søkeprosess utover at det må være mulig å søke om reduksjon underveis i 

barnehageåret. Den nasjonale reguleringen sier hva foreldre med lav inntekt har rett på, og at det 

skal gjelde uavhengig av om barnet går i en kommunal eller en ikke-kommunal 

barnehage. 

Kommunen må lage et opplegg som ivaretar de nasjonale føringene og retten til reduksjon som 

ligger i de nye forskriftsbestemmelsene. Kommunen som barnehagemyndighet må informere 

foreldre om ordningen, hvordan man skal søke m.m. 

 

Det er utarbeidet et eget skjema som skal brukes for søknad om redusert foreldrebetaling for 

foresatte med barn i barnehage i Fauske. Skjemaet er laget med utgangspunkt i de føringer som 

fremkommer i forskrift for foreldrebetaling.  

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

I dag har vi en praksis på søskenmoderasjon der barnehagene leverer refusjonskrav 2 ganger pr 

år, for tapte inntekter for søsken. Det legges opp til samme praksis i forhold til refusjon på 

redusert foreldrebetaling som følge av lav inntekt.  

Det blir følgende søkeprosess i Fauske kommune.  

 Foresatte søker om redusert foreldrebetaling på fastsatt skjema. Forutsetningen for å få 

innvilget redusert foreldrebetaling er at dokumentasjon er i hht til formkrav vedtatt i 

forskrift om foreldrebetaling, og innenfor målgruppen. Søknad leveres enhetsleder 

barnehage/skolefaglig rådgiver  

 Enhetsleder barnehage/skolefaglig rådgiver fatter vedtak. Vedtaket sendes både foresatte 

og gjeldene barnehage  

 Kostnadene til redusert foreldrebetaling må innarbeides i fremtidige budsjett. 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

Saken tas til orientering  

 

 

DRIF-022/15 VEDTAK-  27.05.2015 
 

Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Saken tas til orientering  

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder barnehage    

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   15/7536      

      Arkiv sakID.:   15/789  Saksbehandler:  Stig Løvseth  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Driftsutvalget 
 

Sak nr.:    023/15 DRIFTSUTVALG Dato:  27.05.2015 

 

 

 

RESTMIDLER KULTURSTØTTE 

   

 
Vedlegg:  Ingen 

 

Saksopplysninger: 

 

Driftsutvalget ga signaler i 29.04.15 om at rådmannen måtte komme med en sak om hvordan den 

støtten som opprinnelig var tildelt «Damene på Coopen», på kr 217.000,-, som ikke vil bli 

realisert i 2015 skulle omdisponeres. 

 

Med bakgrunn i kommunestyrets vedtak om udefinert nedtrekk på driften for Fauske kommune, 

mener rådmannen at alle frie midler som kan holdes igjen/trekkes tilbake bør holdes igjen. 

 

De kr 217.000,- som er tildelt «Damene på Coopen» bør derfor holdes igjen og være med på å 

dekke de udefinerte nedtrekket som er gjort i budsjett for 2015.  

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

Kr 217.000,- som tidligere er tildelt «Damene på coopen» brukes for dekke generelt 

nedtrekk på drifta i Fauske kommune 2015. Beløpet omdisponeres ikke til annet formål. 

 

 

DRIF-023/15 VEDTAK-  27.05.2015 
 

Jørn Stene (FL) foreslo på vegne av FL og SV: 

Gjenstående beløp kr. 217.000,- som en følge av at prosjektet «Damene på Coopen» er 

blitt utsatt et år, fordeles som dirigentstøtte til kor og korps i 2015. 

 

Rådmannens forslag til vedtak ble vedtatt med 6 mot 2 stemmer avgitt for FL/SV’s 

forslag. 

 

VEDTAK: 

Kr 217.000,- som tidligere er tildelt «Damene på coopen» brukes for dekke generelt 

nedtrekk på drifta i Fauske kommune 2015. Beløpet omdisponeres ikke til annet formål. 

 
 

 

 

Rett utskrift bekreftes 

 



Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder kultur til videre forføyning    

 

 

 

 

 

  



 
 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   15/7387      

      Arkiv sakID.:   14/1133  Saksbehandler: Terje Valla  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans:  
 

Sak nr.:    024/15 DRIFTSUTVALG Dato:  27.05.2015 

 005/15 ARBEIDSMILJØUTVALG  28.05.2015 

 043/15 FORMANNSKAP  01.06.2015 

 005/15 PARTSSAMMENSATT UTVALG  01.06.2015 

  KOMMUNESTYRE  18.06.2015 

 

 

 

FORSLAG OM NEDLEGGELSE AV KOSMO SKOLE 

   

 
Vedlegg:  

1. Rundskriv Udir 2 – 2012 om skolenedleggelse og kretsgrenser. 

2. Varsel om høring vedrørende fremskyndet nedleggelse av Kosmo skole. 

3. Høring fra Ungdomsrådet 

4. Høring fra Kosmo FAU 

5. Høring fra Nordland Fylkeskommune 

6. Høring fra SU ved Valnesfjord Barnehage 

7. Brev fra vernebud til styrer Valnesfjord barnehage 

8. Høring fra SU Valnesfjord skole 

9. Høring fra Utdanningsforbundet. 

10. Høring fra Fagforbundet 

 

Sammendrag: 
 

Kosmo skole er i skolestruktursaken fra juni 2012 vedtatt nedlagt i 2017, eller når ny skole er 

ferdig bygd på Løkås. Nye Valnesfjord skole og flerbrukshall er pr. tiden planlagt ferdig til 

skolestart i august 2018, og vil da ligge i samme område som den gamle skolen på Løkås. 

 

I budsjettvedtaket i desember 2014 fremmet Rådmannen forslag om å flytte elever og ansatte fra 

Kosmo skole til Valnesfjord skole fra og med 1.1 15. Forslaget ble vedtatt i budsjettvedtaket, 

men etter krav om lovlighetskontroll ble vedtaket opphevet. 

 

Kommunestyret ba så i sak 3/15 datert 12.2.15 om å få forelagt seg ny sak som fremskyndet 

nedleggelse av Kosmo skole. 

 

Det ble da avholdt møte mellom foreldre til de fire gjenværende elevene på 3. og 4. trinn og 

kommunalsjef oppvekt/kultur, enhetsleder skole samt rektor ved Valnesfjord skole. Agendaen 

for møtet var å drøfte det som så langt hadde skjedd i saken og samtidig informere om hvordan 

saken skulle tas videre frem mot ny behandling i kommunestyret. 

 

Saksopplysninger: 

 

Elevgrunnlag: 



Det er inneværende skoleår totalt fire elever igjen ved Kosmo skole. To av disse går på 3. trinn 

og to på 4. trinn. Det har da vært naturlig å se de fire elevene som en felles gruppe i og med at de 

har vært så nært i alder. To av disse skal begynne på 5. trinn neste skoleår og vil dermed flytte 

over til skolen i Valnesfjord uavhengig av sak. Det er inneværende skoleår en person ansatt ved 

skolen i Valnesfjord som lærer for de fire elevene på Kosmo. 

 

De to gjenstående elevene vil neste år gå på 4. trinn, og det er 4 elever som ut fra bostedsadresse 

vil kunne starte på 1. trinn. Flere av disse er usikre på hvor de ønsker skoleplass neste år, 

avhengig av hvordan denne saken avgjøres. Totalt sett for skoleåret 2015/16 vil det da maks 

kunne være seks elever ved skolen. Fire på 1. trinn og to på 4. trinn. Dette gir vanskelig grunnlag 

for sammenslåtte grupper i fag, særlig på grunnlag av at vi ønsker stort fokus på 

begynneropplæring for lesing og skriving på 1. trinn. Dette betyr at ressursbehovet ved skolen vil 

være større neste skoleår enn inneværende skoleår for å sikre en god drift. Dette er det ikke tatt 

hensyn til i ressurs tildelingen for skoleåret 2015/16, ei heller avsatt midler til i budsjettet. 

 

Kosmo skole er allerede administrativt lagt under Valnesfjord skole med felles rektor, og begge 

skolene rapporteres i GSI (Grunnskolens Informasjonssystem) som en felles enhet.  

 

Samdrift med barnehage: 

Kosmo barnehage har åpningstid fra kl. 07.00 – 16.30. Fra kl. 07.00 – 08.00 og 15.30 – 16.30 er 

ressursene i barnehage og SFO sett i sammenheng for å oppfylle bemanningsnormen i 

barnehage, og sikre at det er 2 ansatte på jobb samtidig da det er små barn som krever konstant 

tilsyn. Ved flytting av skole og SFO vil dette samarbeidet avsluttes og barnehagen vil måtte 

finne nye løsninger. 

 

Høring: 

Varsel om høring og frist for uttalelse var annonsert i Saltenposten og Avisa Nordland, samt 

sendt direkte ut til 13 høringsinstanser. Varselet inneholdt ingen utredning, da saken allerede var 

godt belyst gjennom utredning og folkemøte i 2012. De eneste nye opplysningene i saken siden 

den gang er den merkbare nedgangen i elevtallet og at man har klassetrinn som ville være uten 

elever. 

 

Det er kommet inn totalt 7 høringsuttalelser i saken innen utløpet av fristen som var satt til 1. mai 

2015. Fire av disse (Utdanningsforbundet, Fagforbundet, Ungdomsrådet og NFK – samferdsel) 

har ingen innsigelser til selve nedleggelsen. Utdanningsforbundet og Fagforbundet er derimot 

opptatt av hvordan barnehagen sine behov skal dekkes videre. 

 

SU ved Valnesfjord skole etterlyser en bedre utredning av saken i forkant, og de resterende 

høringsuttalelsene virker å være mest opptatt av hvordan dette påvirker samarbeidet med 

barnehagen og forholdene for de ansatte der, samt barnehagens åpningstid. 

Hovedverneombudet i kommunen uttaler seg om påvirkningen det vil ha for barnehagen. 

 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Faglig vurdering: 

Elevgrunnlaget ved skolen er alt for lavt. Da Fauskeeidet skole i Kvitblik ble nedlagt i 2005 ble 

et elevgrunnlag på 24 elever ansett av daværende kommunestyre for å være uforsvarlig. Nordlys 

Kristen grunnskole som har vært i de samme lokalene som Fauskeeidet skole siden 2007 har i 



Avisa Nordland tidligere i år uttrykt bekymring for om det er forsvarlig med fortsatt drift. Og da 

med et elevtall på 11 elever knyttet til mellom- og ungdomstrinn. 

  

På alle års-trinn er det en klar fordel med flere elever enn tallene ved Kosmo skole tilkjennegir 

for å skape god læring, gruppedynamikk, sosial trening, faglige refleksjoner osv. Det er også 

bekymringsverdig å være så få hvis man kommer i en situasjon hvor det oppstår konflikter 

mellom enkeltelever. Det vil skape utfordrende situasjoner både i forhold til læringsmiljøet i 

klasserommet, men også i forhold til friminutt-situasjonen / turer osv. 

 

Arbeidsmiljø: 

Arbeidsmiljømessig er det heller ikke greit å drifte en skole med bare en ansatt. Den ene ansatte 

har selv uttrykt sterkt ønske om å få være mer med i et faglig fellesskap med de andre lærerne på 

skolen i Valnesfjord. De andre ansatte i bygget tilhører barnehage, og dette gjør faglige 

refleksjoner og utviklingsarbeid vanskelig. 

 

Både elever og lærere er inneværende skoleår en dag pr. uke på Valnesfjord skole på Løkås. 

Dette for å gi bedre muligheter for faglig og sosial utvikling. Dette har fungert veldig godt, og 

elevene er dermed kjent med de jevnaldrende og skolen de ved en eventuell nedleggelse av 

Kosmo skal flyttes over til. I og med at det er så få elever det her er snakk om vil det også i liten 

grad påvirke klassestørrelsene på klassene i Valnesfjord. 

 

Samarbeid med barnehagen: 

Nedleggelse av Kosmo skole vil gi en økt utfordring for driften av barnehagen. Dette kan løses 

ved å øke ressursen til barnehagen, eller endre åpningstidene. Det siste alternativet vil nok skape 

en utfordrende situasjon for mange som pendler og er avhengige av barnehagens åpningstid. 

 

Økonomi: 

Det er anslått at en nedleggelse av skoledriften på Kosmo skole vil kunne gi en direkte 

besparelse på ca. 0,5 millioner kroner. Dette da beregnet utfra at barnehagen fortsatt skal være i 

lokalene, og vil måtte øke sin ressurs for å kunne holde samme åpningstider. Hvis barnehagen 

også flyttes til sentrum vil bygget i sin helhet kunne avhendes, og besparelsen vil bli større, for 

både skole og barnehagesektor.  

Ved nedleggelse av skolen og flytting av elever til Løkås vil man også slippe å øke ressursene til 

Kosmo skole utfra at det er elever på både 1. og 4. trinn, noe som dermed egentlig utgjør en 

forskjell på ca. en million kroner for neste skoleår. 

Kostnadene til skoleskyss vil være tilnærmet like uansett alternativ. 

Eventuell fremtidig salg av bygget vil støtte opp om kommunestyrets intensjon om å avhende 

næringsbygg og annen eiendom for 25 millioner i 2015, slik det er vedtatt i budsjettet. 

 

Lokalmiljøet: 

Nedleggelse av en skole knyttes alltid opp mot påvirkningen det kan ha på lokalmiljøet eller 

bygda som skolen tilhører. For Kosmo sin del vil en kunne anta at denne blir mindre enn ved 

andre nedleggelser. Dette begrunnet utfra at bygda Valnesfjord uansett har egen skole, og 

avstanden mellom disse er liten. Valnesfjord virker å være et vekstområde, og det er ikke 

naturlig å tenke at nedleggelse av en skole på denne størrelsen vil kunne påvirke det. Nærskolen 

vil fortsatt være nær for det store flertallet av elever. 

De elevene som er aktive i organiserte fritidstilbud har mange av sine aktiviteter i sentrum av 

Valnesfjord allerede, slik at dette endres lite. Selve skolelokalet leies ikke ut til aktiviteter på fast 

basis, så det er heller ingen interessegrupper som vil bli uten tilholdssted. De aktivitetene som 



okkuperer bygget i dag begrenser seg til bursdager, feiring av 17. mai og mindre arrangementer 

som vil kunne flyttes til andre egnede lokaler som f.eks Utsikten. 

 

Skyss: 

På grunn av farlig skolevei har alle elevene ved Kosmo skole skoleskyss i utgangspunktet. 

Dermed blir det ikke økning i transport, men noen elever får litt lengre skolevei. Ut fra de 

retningslinjer som ble vedtatt om skoleskyss i Fauske kommune i 2008 er avstanden i tid 

innenfor anbefalingen på at daglig reisetid ikke bør overstige 45 minutter på 1. – 4. trinn.  

 

Med utgangspunkt i dette fremmer Rådmannen følgende innstilling 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
 

Kosmo skole legges ned f.o.m 1. august 2015. Elever og ansatte flyttes til Valnesfjord 

skole, med oppstart skolestart 2015/16. Vedtaket omfatter også driften av 

Skolefritidsordningen (SFO). 

 

 

DRIF-024/15 VEDTAK-  27.05.2015 
 

Rådmannens forslag til innstilling ble vedtatt med 6 mot 2 stemmer. 

 

INNSTILLING TIL PARTSAMMENSATT UTVALG OG FORMANNSKAPET: 

Kosmo skole legges ned f.o.m 1. august 2015. Elever og ansatte flyttes til Valnesfjord 

skole, med oppstart skolestart 2015/16. Vedtaket omfatter også driften av 

Skolefritidsordningen (SFO). 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

 

 


